

Registration Procedure for a Place in First Grade (School Year 2025/26)

Step 1 Please send us the application forms for the **Orientation Talks** by **Friday 10th January 2025**.

Forms are available in German/ English on the school homepage. It makes sense to do the Orientation Talk at the school you ultimately want your child to attend.

Step 2 Before the Orientation Talks take place, arrange a registration appointment (**Einschreibungstermin**) for your child for one of these dates:

10th - 12th February 2025, all day

You organise this by calling our office (01/ 258 69 50) from the **8th January 2025**.

Step 3 We will send out appointments (by email) for the **Orientation Talks** in the week starting 13th January.

Step 4 The **Orientation Talks** for pupils take place here in school on:

one of the following days: **20th/ 21st/ 22nd January 2025**

You will be emailed with the Orientation Talk outcome by the 24th January.

Step 5 VBS registration appointments **10th - 12th February 2025**

You must bring along your child's latest school report, „Erhebungsblatt“ and other relevant documents.

Please note:

These dates apply only for the **VBS** system - the dates for **Klassik/ Freiarbeit** classes are slightly different.

Completed application forms can be sent to our email address (vbs@theodor-kramer.at) or dropped off in our office.

Overview of deadlines: registration procedure for a VBS school place in 1st grade

By Fri. 10.1.2025	Email the registration form for the VBS Orientation Talks
Wed. 8.1.- Tue. 14.1.2025 8am - 2pm	Reserve an appointment for registration by telephone (=Einschreibungstermin)
Mon. 20.1. – Wed. 22.1.2025	VBS Orientation Talk for your child at THEO
Mon.10.2. – Fri. 12.2.2025	Bring documents/ VBS- registration talks with your child and headmistress
End of March 2025	Confirmation of school place by post

Aufnahme der 1. Klassen VBS (Schuljahr 2025/6)

Schritt 1 Bitte schicken Sie uns die Anmeldeformulare für den **Orientation Talk** bis spätestens zum **Freitag, den 10. Jänner 2025**.

Formulare finden Sie auf Deutsch und Englisch auf der Schulhomepage. Am besten vereinbaren Sie den Orientation Talk an Ihrer Wunschschule.

Schritt 2 Vor den Orientation Talks vereinbaren Sie bitte den **Einschreibetermin** für Ihr Kind für einen der folgenden Termine: **10., 11. oder 12. Februar 2025 (ganztägig)**.

Dafür rufen Sie bitte unser Sekretariat (01/ 258 69 50) nach **dem 8. Jänner 2025** an.

Schritt 3 Wir senden Ihnen den **Termin** Ihres Kindes für den Orientation Talk in der Woche vom **13. Jänner 2025** per E-Mail.

Schritt 4 Ihr Kind nimmt an unserer Schule an den **Orientation Talks** an einem der folgenden Tage teil: **20., 21., 22. oder 23. Jänner 2025**.

Schritt 5 Kommen Sie mit Ihrem Kind, dessen letzten Zeugnis, dem Erhebungsblatt und weiteren relevanten Dokumenten zu Ihrem im Schritt 2 vereinbarten **Einschreibetermin am 10., 11. oder 12. Februar 2025 (ganztägig)**.

Bitte beachten Sie:

Diese Termine gelten nur für **VBS-Anmeldungen**, es sind keine Termine für **Klassik / Freiarbeit**.

Anmeldeformulare können per E-Mail (vbs@theodor-kramer.at) oder im Sekretariat abgegeben werden.

Übersicht über die Termine zur Aufnahme in die 1. Klasse VBS für das Schuljahr 2025/26

Bis Fr. 10.1.2025	Anmeldeformular für den Orientation Talk an die Schule per E-Mail senden
Mi, 8.1. - Di, 14.1.2025 zwischen 8h und 14h	Telefonische Terminreservierung für die Aufnahmegespräche
Mo, 20.1. - Mi, 22.1.2025	Orientation Talks für die Aufnahme in THEO bilingual
Mo, 10.2. - Fr, 12.2.2025	Anmeldeunterlagen abgeben / Aufnahmegespräch mit Direktion
Ende März 2025	Bekanntgabe über Aufnahme per Post an die Erziehungsberechtigten